
 
 

BRM.0012.7.10.2021 

 

Protokół Nr 29/2021 

posiedzenia Komisji Strategii i Promocji Miasta Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego 18 października 2021 r.   

 

w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość  

______________________________________________________________ 

 

Czas z trwania posiedzenia: 9.00 – 9.20. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Ewa Podogrodzka, 

zastępca  przewodniczącej  - Lidia Stolarska, 

członek Komisji     - Jacek Bętkowski, 
 

nieobecny członek Komisji - Damian Polak. 

Listę obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca 

Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła, że w obradach Komisji 

uczestniczy 3 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, 

stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Nie było. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do  porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 28/2021 z 21.09.2021 r. posiedzenia Komisji. 

4. Sprawozdanie z wykonania zadań w zakresie promocji Miasta w III kwartale 

2021 r.   

5. Sprawy wymagające opinii Komisji (projekt uchwały). 

6. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 28/2021 z 21.09.2021 r. posiedzenia Komisji. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 28/2021 Komisji z 21.09.2021 r.? 
 

głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
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Ad 4. Sprawozdanie z wykonania zadań w zakresie promocji Miasta w III 

kwartale 2021 r. – materiał stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Przedstawiła materiał. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Pytań do przedstawionego materiału nie było.  
 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji (projekt uchwały).  
 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie rocznego programu współpracy w 2022 r. 

Miasta Inowrocławia z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie - projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Poinformował również, że w ostatecznej wersji uchwały w §13 pojawi się zapis, który będzie mówił 

od kiedy do kiedy trwały konsultacje i jaki był ich wynik.  
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Strategii i Promocji Miasta: 

Czy ostateczna wersja z tym zapisem będzie już na sesji? 
 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Tak, będzie na sesji. Tak się złożyło, że do dzisiaj trwają te konsultacje, bo muszą 

trwać 14 dni i dzisiaj jest ten 14 dzień i tak jak wspominałem żadna uwaga jeszcze nie 

wpłynęła i najprawdopodobniej żadna uwaga ze strony organizacji pozarządowych 

odnośnie programów nie wpłynie. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Strategii i Promocji Miasta: 

Dobrze, ale nie możemy przekreślać, że nie wpłynie do godziny 15.00. 
 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Dlatego powiedziałem, że najprawdopodobniej nie wpłynie. Jest taka możliwość, że 

jeśli takie uwagi się pojawią to będzie to odnotowane również w uchwale.  
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Strategii i Promocji Miasta: 

Czy ktoś z Państwa ma jeszcze jakieś pytania? 
 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Czy te środki budżetowe są na tym samym poziomie, czy są wyższe w stosunku do 

ubiegłego roku? 
 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Środki budżetowe są wyższe. W ubiegłym roku program przewidywał kwotę 

1 333 000,00 zł. Natomiast w tym roku mamy 1 460 148,00 zł. Wynika to z rosnących 

kosztów zatrudnienia, bo część organizacji również w ramach swojej działalności  

i realizacji tych zadań musi zatrudnić pracowników. Także w związku z tymi 

rosnącymi kosztami, wzrosła również ta kwota w budżecie.  
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Lidia Stolarska – członek Komisji: 

To zrozumiałe. Przecież wszystko poszło tak w górę, że ta kwota byłaby na pewno za 

mała. Dziękuje bardzo.  
 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji Strategii i Promocji Miasta: 

Jeśli nie ma więcej pytań to przechodzimy do głosowania.  
 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

w sprawie rocznego programu współpracy w 2022 r. Miasta Inowrocławia  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja 

Strategii i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 24/2021 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie rocznego programu współpracy w 2022 r. 

Miasta Inowrocławia z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie. 
 

Ad 6. Sprawy bieżące. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 
 

Przewodnicząca 

Komisji Strategii i Promocji Miasta 

 

Ewa Podogrodzka 
Protokółowała: 

 

Monika Kozioł 


